
 

Protokół 
z zebrania Rady Osiedla Warszewo w dniu 07.03.2019r. 

 
Ad 1 
Przewodniczący stwierdził kworum i otworzył zebranie Rady. Na zebranie stawiło się 10 radnych 
według listy obecności – stanowiącej załącznik nr 1. Na protokolanta wybrano radnego Marcina 
Szneidera.  
 
Ad 2 
Przeprowadzono głosowanie za przyjęciem protokołu z posiedzenia Rady Osiedla w dn. 
07-02-2019. Wszyscy radni głosowali “za”. 
 
Ad 3 
Inwestor realizujący budynki mieszkalne na działce na rogu ul. Podmokłej i ul. Ogródkowej zwrócił 
się z prośbą o pozytywne zaopiniowanie wniosku dotyczącego nadania nazwy wewnętrznej uliczce 
przebiegającej pomiędzy nowymi budynkami. Propozycje inwestora to: ul. Przy Parku, ul. 
Bratkowa, ul. Polnych Ziół, ul. Familijna. 
Przewodniczący Dariusz Mikołajczyk zaproponował ulicę Bratkową. Wszyscy radni głosowali “za” 
tą propozycją. 
 
Ad 4 
Na poprzednim zebraniu RO radni zaopiniowali negatywnie wniosek z magistratu dotyczący 
sprzedaży działek 68 i 67/1 ob. 3075 przy ul. Norweskiej. 
Wydział Zarządzania i Obrotu Nieruchomościami Urzędu Miejskiego po otrzymaniu decyzji Rady 
Osiedla Warszewo poinformował, że procedura przygotowania do zbycia działek została wszczęta 
w oparciu o miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego “Warszewo-Duńska” (uchwała 
Rady Miasta Szczecin nr XXI/561/08). Pismo z magistratu oznacza, że procedura została 
wszczęta, pomimo wyrażenia negatywnej opinii przez Radę Osiedla Warszewo. 
 
Ad 5 
Do Rady Osiedla wpłynęła prośba od inwestora - ST MOR sp. z o.o. wyrażenie zgody na budowę 
myjni samochodowej bezdotykowej przy ul. Królewskiego, na działce nr 1/230 ob. 3085. 
Przeprowadzono głosowanie: 

● “za” - 2 głosy (Magdalena Obuchowicz, Rafał Obuchowicz) 
● “przeciw” - 5 głosów (Krzysztof Wiśniewski, Stanisław Pietrusewicz, Jakub Lemm, Wojciech 

Knap, Dariusz Mikołajczyk) 
● “wstrzymał się” - 3 głosy (Robert Michniewicz, Marek Rusiecki, Marcin Szneider) 

 
Ad 6 
Do Rady Osiedla ponownie wpłynął wniosek o wydanie pozytywnej opinii dotyczącej dzierżawy 
działek: nr 8/2 ob. 3065 przy ul. Podbórzańskiej oraz działki nr 50/9 na rogu ul. Podbórzańskiej / 
Maciejkowej. Wnioskodawca chciałby postawić w tych miejscach kioskowiaty o powierzchni ok. 
10 m2 w celu prowadzenia sprzedaży detalicznej. 
 
Przeprowadzono głosowanie nad wydaniem pozytywnej opinii dotyczącej działki przy ul. 
Podbórzańskiej: 

● “za” - 7 głosów (Krzysztof Wiśniewski, Robert Michniewicz, Marek Rusiecki, Rafał 
Obuchowicz, Magdalena Obuchowicz, Stanisław Pietrusewicz, Dariusz Mikołajczyk) 

● “przeciw” - 3 głosy (Marcin Szneider, Wojciech Knap, Jakub Lemm) 
● “wstrzymał się” - 0 głosów 

 
Przeprowadzono głosowanie nad wydaniem pozytywnej opinii dotyczącej działki na rogu ul. 
Podbórzańskiej / Maciejkowej 

● “za” - 5 głosów (Rafał Obuchowicz, Magdalena Obuchowicz, Marek Rusiecki, Stanisław 
Pietrusewicz, Robert Michniewicz) 

● “przeciw” - 3 głosy (Marcin Szneider, Wojciech Knap, Jakub Lemm) 
● “wstrzymał się” - 2 głosy (Dariusz Mikołajczyk, Krzysztof Wiśniewski) 

 

 



Ad 7 
Radny Robert Michniewicz poruszył temat bezpieczeństwa na ulicy Podbórzańskiej. Na odcinku 
od ul. Kredowej do ul. Maciejkowej wielu kierowców ignoruje ograniczenie prędkości stwarzając 
niebezpieczeństwo dla innych użytkowników ruchu. Przewodniczący Dariusz Mikołajczyk wyśle 
prośbę do Komendy Policji o podjęcie interwencji w tej sprawie. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
   Protokolant    Przewodniczący 
Marcin Szneider  Dariusz Mikołajczyk 
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